
Komárom Város Polgármesteri Hivatala
Komárom, Szabadság tér 1. Tel. 541-300.

Szám: 1-     /2007.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Komárom Város Képviselő-testülete 2008. január 30-án megtartott ülésén.

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint,
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző,
Dr. Szeidl Bernadett aljegyző,
a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint
illetékes munkatársai

Zatykó János polgármester köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket. Megállapítja,
hogy a Képviselő-testület ülése határozatképes, jelen van 18 fő képviselő. Az ülést megnyitja.
Javasolja, hogy a Képviselő-testület vegye le napirendről

- „Rendelet-tervezet a gyermekvállalások ösztönzésének önkormányzati
támogatásáról”,

- „Trianoni harang állítása”
című napirendeket.

NAPIREND:

1., Komárom Város 2008. évi költségvetése meghatározása. (I. forduló)
Előadók: Zatykó János polgármester
               Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

2., Közművek vagyonkezelésbe adása eljárási folyamatai folytatása . Az Önkormányzat
vagyonáról, a vagyonnal való gazdálkodásáról szóló rendelete módosítása.
Előadók: Zatykó János polgármester

                      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

3., Komárom Város Képviselő-testülete 1991. évi 8. számú (VI. 02.) önkormányzati rendelete
–Polgármesteri díjról -  módosítása. (rendelet-tervezet)
Előadók: Zatykó János polgármester

                     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

4., a., Beszámoló a fiatalok első lakáshoz jutásának támogatásáról szóló önkormányzati
rendelet hatályosulásáról, gyakorlati tapasztalatairól.
Előadók: Zatykó János polgármester

               Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

b/ A fiatalok első lakáshoz jutása támogatására - a 2007. évi költségvetésben - biztosított
keretből még rendelkezésre álló maradvány felhasználása.
Előadók: Zatykó János polgármester

                      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
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5., Beszámoló Komárom Város vízi- közműhálózata állapotáról, középtávú intézkedési terv,
felújítási program összeállítása, elfogadása.
Előadók: Zatykó János polgármester

                       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Győri István a Műszaki-, Kommunális-, Környezetvédelmi és

                       Településfejlesztési Bizottság elnöke

6., Komárom Város 2007. évre szóló városüzemeltetési szerződései   előkészítése.
Előadók: Zatykó János polgármester

                      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

7., A Komáromi Napok előkészítő munkáiról tájékoztató. Programok megszervezésére,
lebonyolítására irányuló pályázati felhívás, kiírásra javaslat.

       Előadók: Zatykó János polgármester
         Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

8., Selye János Kórház díjtételeiről szóló szabályzata felülvizsgálata.
       Előadók: Zatykó János polgármester

               Dr. Schlezák Judit igazgató-főorvos

9., Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti    fontosabb
eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az    önkormányzati beruházások állásáról,
az önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati bizottságok munkájáról,
döntéseiről.
Előadó: Zatykó János polgármester

10.,Belváros rehabilitációs pályázat.
Előadó: Zatykó János polgármester

11.,Ajánlat az önkormányzat tulajdonában lévő (ÖK 1) úszóműves kikötő bérbevételére.
Előadók: Zatykó János polgármester

                       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

12., E g y e b e k.

a/ A vállalkozó háziorvosok tevékenységéről szóló tájékoztató.
       Előadó: Zatykó János polgármester

b/ Állásfoglalás kérése a MÁV Zrt. szőnyi zsilippel kapcsolatos elképzeléséről.
Előadók: Zatykó János polgármester

        Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

c/ Komárom város Önkormányzata 2008. évi Költségvetésének jóváhagyását megelőzően
megindítandó közbeszerzési eljárásokhoz szükséges fedezet biztosítása.
Előadók: Zatykó János polgármester

                      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

d/ Tájékoztató Komárom, Ipari Park csomópont átépítésének lehetőségeiről.
Előadók: Zatykó János polgármester

                      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
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e/ A Kempelen Farkas Ügyviteli Alapítványi Középiskola ingatlan vételi szándéka.
Előadók: Zatykó János polgármester

                      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

f/ Önálló kórházi gyógyszertár működtetésének lehetősége.
Előadók: Zatykó János polgármester

                      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

g/ Panel program pályázat kiírása.
Előadó: Zatykó János polgármester

h/ Kállai Ödön emlékpark kialakítása, és a közterület elnevezése.
Előadó: Zatykó János polgármester

i/ Belváros rehabilitációs pályázat.
Előadó: Zatykó János polgármester

j/ Iparosított technikával épült lakóépületek energiatakarékos felújítási programja 2007. évi
ütemének finanszírozása.
Előadó: Zatykó János polgármester

                    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

k/ Alapító Okiratok módosítása.
Előadó: Zatykó János polgármester

l/ Komáromi Város Televízió Kht., a Jókai mór Gimnázium és a Komáromi Városi
Sport Egyesület kérelme.

      Előadó: Zatykó János polgármester

13.  Kérdések, bejelentések.

- A Képviselő-testület a javasolt napirendeket 18 igen szavazattal elfogadja.

1., Napirendi pont: Komárom Város 2008. évi költségvetése meghatározása. (I. forduló)

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Képviselő-testület ülése előtt az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi
Bizottság és a képviselő-testület bizottságai. A bizottságok álláspontja, hogy a költségvetésen
tovább kell dolgozni. A költségvetéssel kapcsolatos igényeket rövid határidőn belül még
jelezni lehet. Ezután sor kerül a költségvetés átdolgozására és az egyeztetésekre. A
költségvetés második fordulós tárgyalására február 15. előtt sor kerül.
Kéri, hogy a Képviselő-testület fogadja el azt a javaslatot, hogy a költségvetést az átdolgozás
után – második fordulós anyagként – 2008. február 15. előtt tárgyalják.

- A Képviselő-testület a javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja.
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5/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Komárom Város 2008. évi Költségvetését megtárgyalta és
további átdolgozásra kéri fel a Polgármesteri Hivatalt. A költségvetés II. fordulója
tárgyalását 2008. február 15-e előtt javasolja.

Határidő: azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
    Pete Istvánné osztályvezető

2., Napirendi pont: Az Önkormányzat vagyonáról, a vagyonnal való gazdálkodásáról szóló
rendelete módosítása.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi, az Ügyrendi és a Műszaki Bizottság.
A Pénzügyi és a Műszaki Bizottság kéri, hogy a leírtaknak megfelelően az 5. § e., pontja
kerüljön változtatásra. Az Ügyrendi Bizottság a napirendet tárgyalásra alkalmasnak tartotta.
Az előterjesztés korlátozottan forgalomképes közművagyonra vonatkozik.
Az előterjesztéssel kapcsolatban a Képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel nincs.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a rendelet-tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 18 igen szavazattal elfogadja.

Komárom Város Képviselőtestülete
2008. évi 1. számú (I. 31) önkormányzati
rendelete:

- az Önkormányzat vagyonáról, és vagyonnal
való rendelkezés és vagyonkezelés szabályairól
szóló többszörösen módosított 2004. évi
12. számú (IV.22) önkormányzati rendelet
módosításáról

(A rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)

3., Napirendi pont: Komárom Város Képviselő-testülete 1991. évi 8. számú (VI. 02.)
önkormányzati rendelete – a Polgármesteri díjról -  módosítása.
(rendelet-tervezet)

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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Zatykó János: Az Ügyrendi Bizottság a rendelet-tervezetet tárgyalásra alkalmasnak találta. A
Pénzügyi Bizottság a rendelet-tervezetet elfogadásra ajánlja. A rendelet alapján a
Polgármesteri Díjjal járó pénzjutalom összege a mindenkori polgármesteri illetmény havi
bruttó összegének 50 %-a.
Az előterjesztéssel kapcsolatban a Képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel nincs.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a rendelet-tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 18 igen szavazattal elfogadja.

Komárom Város Képviselő-testülete
2008. évi 2. számú (I.31.) számú
önkormányzati rendelete

- a „Komárom Városért” emlékérem alapításáról szóló
1991. évi 8. számú önkormányzati rendelet
módosításáról.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)

4., Napirendi pont: a., Beszámoló a fiatalok első lakáshoz jutásának támogatásáról szóló
önkormányzati rendelet hatályosulásáról, gyakorlati tapasztalatairól.

Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

b/ A fiatalok első lakáshoz jutása támogatására - a 2007. évi
költségvetésben - biztosított keretből még rendelkezésre álló maradvány
felhasználása.

Előadók: Zatykó János polgármester
               Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi, az Egészségügyi és Szociális és a
Pénzügyi Bizottság. A bizottságok a határozati javaslatot elfogadásra ajánlják.
A Képviselő-testület támogatást biztosított a fiatalok első lakáshoz jutásához, 1 M Ft -os
összegben. Az elmúlt évben 69 kérelem érkezett be, melyből hármat elutasítottak. Családi ház
építésre 25, lakásvásárlásra 41 főnek biztosítottak támogatást.

Dr. Molnár Attila: Kéri, hogy az egyebek g., pontjában szereplő napirendet is tárgyalják meg
jelen napirenddel együtt.
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Zatykó János: Javasolja, hogy a Képviselő-testület e napirend keretében tárgyalja „A fiatalok
első lakáshoz jutása támogatására - a 2007. évi költségvetésben - biztosított keretből még
rendelkezésre álló maradvány felhasználása c. előterjesztést is.

- A Képviselő-testület a javaslattal 17 igen szavazattal egyetért.

Dr. Molnár Attila: Javasolja, hozzanak egy olyan határozatot, mely lehetőséget biztosít a
folyamatban lévő ügyek elbírálására, mert adásvételi szerződések hiúsulhatnak meg azért,
mert nem rendelkeznek elfogadott költségvetéssel. Az önkormányzatnak van egy jogszabálya
– ennek eleget kell tenni -, aki megfelel a feltételeknek, joggal várhatja a támogatás
folyósítását. Kéri, hogy olyan határozati javaslatot fogadjanak el, hogy a 2008. évi
költségvetés terhére, annak elfogadásáig folyamatban lévő kérelmek tekintetében a
polgármester úr és jegyző úr eljárhasson.

Zatykó János: Azt ígérte, hogy február 15-e előtt rendkívüli Képviselő-testületi ülést tartanak.
Reményei szerint ekkor elfogadják a költségvetést. Az előkészítést elvégezhetik, a
szerződéseket behozhatják, de a támogatás nincs költségvetési helyen, így nincs meg a
fedezete.

Kozenkowné Boros Éva: A költségvetés éves pénzügyi terv, az abban meghatározott feladatok
és összegek egy évre szólnak. Annak a keretnek az erejéig vállalhat kötelezettséget a
Képviselő-testület, áthúzódóan nem.

Dr. Molnár Attila: A rendelet rendelkezéseinek eleget kell tenni. Ez olyan helyzet, mintha a
rendelet elfogadásáig nem fizetnének rendszeres szociális segélyt, vagy lakásfenntartási
támogatást. Akkor nem kell eleget tenni a rendeletben leírtaknak, ha azt az önkormányzat
hatályon kívül helyezi és a költségvetés után újra elfogadja.

Kozenkowné Boros Éva: A rendelet keretet határoz meg, a támogatás lehetőségét szabályozza.
Az éves költségvetés határozza meg az az összeget, melyet erre a célra támogatásként a
Képviselő-testület jóváhagy.

Dr. Szöllősy Ferenc: A vita azon alakult ki, hogy a 9 M Ft értékéig biztosítsák-e a támogatást,
vagy egyáltalán adható-e. Az államháztartási és az önkormányzati törvény, valamint a saját
költségvetési rendelet kimondja, hogy a polgármester teljesítheti azokat a bevételeket és
kiadásokat, amíg nincs új költségvetés, ami az önkormányzat működésével kapcsolatos.
A működési kiadásokról van szó. Amennyiben alanyi jogon határozzák meg a támogatást, az
működési kiadást jelent.
Ha a testület akar valamit a város érdekében, akkor nem jelentene ez problémát, ha nem lenne
rendelet. Nem jelent gondot a támogatás, hiszen az átmeneti szabályokról szóló rendelet
hatályban van.

Győri István: Olyan rendelethez, melyben hosszú távra biztosít alanyi jogot a Képviselő-
testület, kötelező és szükséges fedezetet biztosítani mindaddig, amíg a rendelet hatályban van.
Akkor nem kell a támogatást kifizetni, ha a rendeletet visszavonják. Mi történik akkor, ha a
költségvetési keret nem elegendő? Akkor járnának el helyesen, ha a keretet „felül nyitott
kasszaként” kezelnék, melyet fel kell a testületnek töltenie akkor, ha a keret elfogy.
Megoldás még, ha két éves költségvetésben gondolkodnak.
A megfogalmazott kérést támogatja.

Dr. Kerekes Tibor: Az Ügyrendi Bizottság ülésén elhangzottak alapján szükséges lesz a
rendelet felülvizsgálata.
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Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság ülésén felmerült,
hogy legyen arra lehetőség, hogy mérlegelésre, egyedi elbírálásra is legyen lehetőség. Ezt a
javaslatot támogatták.
A rendelet módosításai között szerepel javaslatként, hogy a rendelet -tervezetben a
méltányossági rész kerüljön törlésre. Ezzel nem tud egyetérteni.

Dr. Molnár Attila: A következő testületi ülésen foglalkoznak újra a rendelet-tervezettel.
Minden bizottság élhet észrevételekkel.
Javaslata, hogy hozzanak olyan határozati javaslatot, melyben felhatalmazzák polgármester
urat és címzetes főjegyző urat, hogy a folyamatban lévő kérelmek elbírálása megtörténhessen.

Kozenkowné Boros Éva: Van már arra példa, hogy a 2008. évi költségvetést megalapozó
testületi döntés születik bizonyos jogcímekről. Javasolja, hogy a Képviselő-testület határozza
meg a fiatalok első lakáshoz jutási alapját. A testületi felhatalmazás elegendő ahhoz, hogy azt
a költségvetésbe beépítsék.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a Beszámoló a fiatalok első lakáshoz
jutásának támogatásáról szóló önkormányzati rendelet hatályosulásáról, gyakorlati
tapasztalatairól beszámolóról.

- A Képviselő-testület a beszámolót 18 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János: Javasolja, hogy a bizottságok véleményét figyelembe véve a márciusi testületi
ülésre terjesszék elő a rendelet módosítását.

- A Képviselő-testület a javaslattal 18 igen szavazattal egyetért.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a fiatalok első lakáshoz jutása
támogatására - a 2007. évi költségvetésben - biztosított keretből még rendelkezésre álló
maradvány felhasználása című előterjesztés határozati javaslata 1. pontjáról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslat 1. pontját 18 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János: A határozati javaslat 2. pontja arról szóljon, hogy Komárom Város
Önkormányzata 2008. évi Költségvetésben biztosítandó 100 M Ft felhasználásá t 2008. január
1-től visszamenőleg alkalmazza, illetőleg az alanyi jogon járó kifizetéseket a polgármester a
költségvetés elfogadásáig is teljesíti.

- A Képviselő-testület a javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja.

Dr. Molnár Attila: Az igénylők számának megfelelően biztosítják a támogatást.

Zatykó János: Ha a 100 M Ft nem lesz elegendő, akkor a költségvetés módosításával a
probléma kezelhető.
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6/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. A Képviselő-testület a fiatalok első lakáshoz jutásának támogatásáról szóló
önkormányzati rendelet hatályosulásáról, gyakorlati tapasztalatairól szóló
beszámolót elfogadja.

2. A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a szakbizottságok
véleményét figyelembe véve készítse elő a fiatalok első lakáshoz jutásának
támogatásáról szóló önkormányzati rendelete módosítását.

Határidő: azonnal, illetve a Képviselő-testület március havi ülése időpontja a
    rendelet-tervezet elkészítésére

Felelős:   Zatykó János polgármester
    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
    Dr. Szeidl Bernadett aljegyző

7/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. A Képviselő-testület a fiatalok első lakáshoz jutása támogatására - a 2007. évi
költségvetésben - biztosított keretből még rendelkezésre álló 9.000 E Ft
maradvány összegének felhasználását engedélyezi.

2. A Képviselő-testület kinyilvánítja azon szándékát, hogy a 2008. évi
Költségvetésben az első lakáshoz jutó fiatalok támogatására 100 M Ft-ot biztosít,
melynek felhasználását 2008. január 1-től engedélyezi

Határidő: azonnal, illetőleg a 2008. évi Költségvetés elfogadása időpontja
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

5., Napirendi pont: Beszámoló Komárom Város vízi- közműhálózata állapotáról, középtávú
intézkedési terv, felújítási program összeállítása, elfogadása.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Győri István a Műszaki-, Kommunális-, Környezetvédelmi és
Településfejlesztési Bizottság elnöke

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Műszaki és a Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja.
Az előterjesztés szerint a Vizák Kft. az elmúlt időszakban körvezetéket újított fel 500 M Ft
értéken és felújított a koppánymonostori csatorna és szennyvíztisztító megépítésére került sor.
2006-2013. évekre a kft. vízi ágazatra 300 M Ft-ot, a csatorna és szennyvízhálózatra
5-600 M Ft igényt jelez.
A Képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel nincs, kéri szavazzanak a határozati
javaslatról.
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- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja.

8/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. A Képviselő-testület Komárom Város vízi-közműhálózata állapotáról, középtávú
intézkedési terv, felújítási program összeállításáról szóló beszámolót jóváhagyja.

2. A Képviselő-testület elfogadja a fejlesztési javaslatokat és azok végrehajtását a
középtávú fejlesztési koncepció keretében - a 2008. évi költségvetési évben is - a
már elfogadott költségvetési keretek között folytatni kívánja.

Határidő: azonnal, ill. folyamatos
Felelős:    Sagát Ágnes osztályvezető

     Mihácsi István, a Vizák Kft. ügyvezető igazgatója

6., Napirendi pont: Komárom Város 2007. évre szóló városüzemeltetési szerződései
előkészítése.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Pénzügyi Bizottság az előterjesztésről nem foglalt állást. A Műszaki
Bizottság fontosnak tartotta a bérlakások felújítását, a komposztálás aktualizálásá t és a gépi
úttisztítás minősége fejlesztését.
Véleménye szerint a városüzemeltetési szerződéseket a költségvetéssel is szinkronba kell
hozni. A Saxum Kft. igénye 39 M Ft-tal több a költségvetésben szereplő hivatali javaslat
összegénél.

Nagy Zoltán: A tavalyi évben fontosnak tartotta az idegenforgalmilag frekventált területek
gondozását, de ez a Saxum Kft. tevékenységi körében nem szerepelt.  Ismételten kéri, hogy a
frekventált területek pl. Monostori Erőd, Csillag Erőd, Igmándi Erőd, gyógyfürdőtől É-ra eső
területe, fokozott gondozásban részesüljenek. Azon területek gondozására is figyelmet kell
fordítani, melyeket az átutazók használnak, pl. főutak bevezető szakaszai. A Saxum Kft.
feladatai között ezeket a területeket nevesítve szerepeltessék.

Dr. Mészáros Gyula: Olyan jogos igények fogalmazódnak meg a keretszerződésben, melytől
nem lehet eltekinteni. Ilyen pl. a bérlakások felújítása.
Számos olyan pozitív dolog történt a Saxum Kft-ben, mely a lakosság elégedettségét is
jelentette. A lakossági komposztáló hulladék gyűjtése továbbra is fontos feladat. Egyre
növekszik a lakosság igénye a zöldhulladék elszállítására. Pozitív dolog, hogy több korszerű
gépet állítottak a város tisztán tartása szolgálatába.
Szükséges a további gépesítés és korszerűsítés a Saxum Kft. területén. A Műszaki Bizottság
kérte is, hogy erről készüljön kimutatás. Ezt a kimutatást a Saxum Kft. ügyvezetője
elkészítette.
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Zatykó János: Javasolja, hogy a városüzemeltetési szerződéseket készítsék elő, hozzák
szinkronba a város költségvetésével, ezután pedig terjesszék újra képviselő-testület elé.

- A Képviselő-testület a javaslattal 18 igen szavazattal egyetért.

9/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület Komárom Város 2008. évre szóló városüzemeltetési
szerződésének pontos tartalmát 2008. évi Költségvetés elfogadása számadatai
függvényében az erre a célra rendelkezésre bocsátott pénzügyi keret pontos
ismeretében határozza meg. A költségvetés a városüzemeltetési szerződés
megkötésére biztosított pénzügyi fedezetet szakfeladatonkénti keretösszegek
kidolgozásával biztosítsa.

Határidő: azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
    Sagát Ágnes osztályvezető

7., Napirendi pont: A Komáromi Napok előkészítő munkáiról tájékoztató. Programok
megszervezésére, lebonyolítására irányuló pályázati felhívás, kiírásra
javaslat.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Eddig 16 alkalommal rendezték meg a Komáromi Napok rendezvénysorozatot.
2008 évben még a Polgármesteri Hivatal munkatársai – civil szervezetek segítségével –
próbáljanak meg egy jó programot összeállítani a 2008-as évre.

Nagy Zoltán: Az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága is tárgyalta a
napirendi pontot. Javasolta a bizottság, hogy a februári bizottsági ülésre terjessze elő
javaslatát a Komáromi Napok programjával kapcsolatban. Javasolták még, hogy a
Polgármesteri Hivatal vegye figyelembe a bizottság rendkívüli ülésén megfogalmazott
javaslatait is.
A bizottság rendkívüli ülésén sok érv elhangzott amellett, hogy a jelenlegi rendezvény tér
helyett másik helyszínt válasszanak-e. A határozati javaslat alapján a bizottság javasolta, hogy
a rendezvénysorozat keretén belül a Csillag erőd rendezvényterére tervezett programok a
2008. évtől a Monostori Erődben kerüljenek megrendezésre.

Zatykó János: Akár a rendkívüli ülésen is tárgyalhatják a napirendet. Fél attól, hogy ha ebben
az évben a Monostori Erődben tartják a rendezvényt, akkor az kevésbé lesz sikeres. 1,8 M
Ft-os támogatást nyert a Monostori Erőd. Ezt a támogatást 2009. nyaráig fel kell használni.
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Milyen körülmények alakulnak ki az erődben? Alkalmas lesz az arra, hogy a rendezvényeket
itt tartsák meg? Ha már biztosan tudják, hogy milyen körülmények alakulnak ki a városban,
akkor hozzanak döntést.

Győri István: Jó lenne teljes körűen ismerni a körülményeket.

Hamrák Zsófia: A bizottsági ülést azért tartották a Monostori Erődben, hogy az erőd
vezetésének véleményét is megismerhessék. Az elképzelésikre pozitív választ kaptak. A
Monostori Erőd Kht. tisztában van azzal, hogy az elnyert állami támogatást milyen
fejlesztésekre kívánja fordítani. Ha megépül az élményfürdő a thermál fürdőben, akkor a
Komáromi Napok rendezvénysorozata erről a területről kiszorul.  El kell gondolkodni azon,
hogy a Komáromi Napok rendezvényt hol szeretnék megtartani. A fürdő vezetője elmondta,
hogy a Komáromi Napok rendezvénysorozat alatt több vendégük távozik.

Koppány Csaba: Az Erőd Kht. vezetése csak a jövő évben tud helyet biztosítani a
rendezvénynek. Az erődben biztosítani kell a járdát, a közvilágítást. Ezeket a  feladatokat
ütemezni kell.

Zatykó János: Az előterjesztést a rendkívüli ülésen javasolja újra tárgyalni.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az Erőd Kht. vezetésének írásos hozzájárulását kell kérni arról,
hogy a helyszínt véglegesen, folyamatosan tudja-e biztosítani a rendezvényhez.

Dr. Konczer Erik: Kéri, hogy írásos előterjesztés készüljön a rendkívüli ülésre. A legutóbbi
megbeszélésen kialakult az a vélemény, hogy a rendezvényt az erődben szeretnék tartani.

Zatykó János: A Monostori Erőd Kht. hogyan tud pontos információt adni arról, hogy hogyan
alakulnak a munkálatok az erődben?

Dr. Konczer Erik: Az Erőd Kht. jelezte, hogy ebben az évben csak a helyszínt tudnák
biztosítani. A szervezést továbbra is a Polgármesteri Hivatal végezné el.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A Képviselő-testület határozta el, hogy a rendezvényt a
jelenlegi helyéről elköltözteti. A Monostori Erőd Kht. nyilatkozott arról, hogy biztosítja a
helyet a rendezvényhez, így nem érti, hogy mi a probléma. A Képviselő-testület korábbi
határozatának érvényt kell szerezni.

Hornig Rudolfné: Az Erőd Kht. az éves programját leadta?

Nagy Zoltán: A 2008. évi rendezvénynaptár elkészítésekor több ismert rendezvényének az
időpontját le tudta adni, nyilván nem mindegyiket tudta.

Hornig Rudolfné: Az építkezések véleménye szerint ősszel kezdődnek meg.

Győri István: Kéri, zárják le a napirendet.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról, mely szerint felkérik a Polgármesteri
Hivatalt, hogy a februári bizottsági ülésre terjessze elő javaslatát a 2008. évi Komáromi
Napok Programjaival kapcsolatban. A rendkívüli testületi ülésre a helyszínről történő
döntéshez tegyen javaslatot.
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- A Képviselő-testület a javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja.

10/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 2008. februári
Képviselő-testületi ülésre terjessze elő a Komáromi Napok programtervezetét. A
Komáromi Napok helye kijelöléséről  a Képviselő-testület a 2008. februári rendkívüli
ülésén kíván dönteni.

Határidő:  azonnal, illetve a 2008. februári Képviselő-testületi ülés időpontja
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Nagy Zoltán, az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok
    Bizottsága Elnöke
    Rédli Margit referens

8., Napirendi pont: Selye János Kórház díjtételeiről szóló szabályzata felülvizsgálata.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Schlezák Judit igazgató-főorvos

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta az Egészségügyi és Szociális bizottság. A bizottság
ülésén felmerült, hogyan valósítható meg az egészségügyi ágazaton belül dolgozók vizitdíj
mentessége.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A bizottság kérte az Intézményfelügyeleti Osztályt, hogy
vizsgálja meg annak lehetőségét, hogyan valósítható meg az egészségügyi ágazaton belül
dolgozók vizitdíj mentessége a városon belül. Várta a javaslatot erre a felvetésre.

Győri István: A kórház díjtételéről szóló szabályzat felülvizsgálatáról szóló előterjesztésről
kellene először dönteni. A vizitdíj törvény által szabályozott. Van lehetősége arra a
Képviselő-testületnek, hogy törvény által meghatározott fizetési kötelezettséget
szabályozzon?

Dr. Halász Károly: Ezt a kérdést a kötelező egészségbiztosítási ellátásról szóló 1997. évi
LXXXIII. törvény szabályozza. A törvény 18/A. § (7) bekezdése mondja ki, hogy az
egészségügyi szolgáltató a saját dolgozói esetében adhat mentességet.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az egészségügyi morált rontja, ha egymás között is fizetnek
a dolgozók. A díjtételi szabályzatban kell szabályozni ezt a kérdést. A számí tógépes
rendszeren belül is van olyan kategória, hogy „egyéb módon vizitdíj mentes”. Az orvosnak
joga van eldönteni, hogy méltányosságból nem fogad el pénzt.

Dr. Szöllősy Ferenc: Véleménye szerint nem lehet mentességet adni. Az átvállalás jogi
feltételeit áttekinti a bizottsági ülésig. Esetleg testületi döntés alapján ilyet el tud képzelni, de
országos szakmai szervek véleményét is fogja kérni.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.
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- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

11/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

 1., A Képviselő-testület a Selye János Kórház térítési díjszabályzata módosítását a
melléklet szerint jóváhagyja.

2., A Képviselő-testület felkéri a címzetes főjegyző urat a vizitdíj mentesség kérdését ,
jogi lehetőségét az egészségügyi dolgozók tekintetében vizsgálja meg és a testület
legközelebbi ülését tájékoztassa.

Határidő: azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

                                        Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

9., Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés
közötti    fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az
önkormányzati beruházások állásáról, az önkormányzat likviditási
helyzetéről, az önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseiről.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A Képviselő-testület 249/2007.(XII.19.) számú határozata
nem megfelelő, mivel egy I. fordulós tájékoztatót tárgyaltak, nem pedig jóváhagyását azoknak
a változtatásoknak, melyről szó volt. A határozatot úgy kellene megfogalmazni, hogy az ne
legyen megtévesztő. Polgármester úr is kérte, hogy akkor döntsenek bizonyos szakrendelések
kitelepítéséről, ha a megoldást is közlik. A megoldást legalább a buszjáratok sűrítése
jelentené.

Zatykó János: Javasolja, hogy a MOL lakóteleppel kapcsolatos kérdéseket zárt ülésen
tárgyalják.

Takács József: A lakosság nagyon kíváncsi arra, hogy mi történik ezen az ülésen. Nyugtassák
meg a lakosságot, hogy a képviselők, a hivatal és a testület is foglalkozik ezzel a problémával.

Zatykó János: Természetesen mindent elkövetnek azért, hogy ez a probléma minél előbb,
mindenki megelégedésére megoldódjon.

Dr. Szöllősy Ferenc: A képviselő úr a zárt ülés döntéseit is továbbíthatja. Javasolja, hogy a
249/2007.(XII.19.) számú határozatot módosítsák annyiban, hogy a járóbeteg szakellátásról
szóló tájékoztatót a Képviselő-testület tudomásul vette. Kéri, hogy a Képviselő-testület
hozzon határozatot a módosítás tekintetében.

Zatykó János: A Képviselő-testület az elhangzott javaslattal egyetért?



14

- A Képviselő-testület a javaslattal egyetért, a határozat módosítását 15 igen szavazattal
támogatja.

Hamrák Zsófia: A legutóbbi testületi ülésen elhangzott, hogy meg kell szüntetni azokat a
játszótereket, melyek az Európai Uniós előírásoknak nem felel meg. A tavalyi évben kérte,
hogy készítsenek ütemezési tervet a játszóterek felújítására.  Ezt a kérését megismétli, kéri,
hogy záros időn belül kerüljön sor a felújításokra.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Élettér Közösség Egyesület kérelmét célszerű lenne a
következő testületi ülésre előterjeszteni, hiszen abban feladat átvállalási javaslat szerepel. A
bizottság elviekben egyetértett a kérelemmel. Pénzügyi vonzata más bizottság hatáskörébe
tartozik.
Csöngei Ildikó többször terjesztette bizottságok elé a Máltai Játszótér kérdését. A játszótér
kialakítása nem szerepel a költségvetésben, ugyanakkor ígéretet tettek arra, hogy a képviselők
meglátogatják a tatabányai játszóteret és utána hoznak döntést a kérdésről.

Zatykó János: Az Élettér Egyesület kérelmét aljegyző asszonynak adta át.

Nagy Zoltán: Az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága a Monostori Erődben
tartott rendkívüli ülésén az Idegenforgalmi Koncepciót ismertette nagy nyilvánosság előtt az
Aquaprofit Zrt. Az észrevételek inkább részkérdésekre vonatkoztak.

Dr. Mészáros Gyula: A Képviselő-testület legutóbbi határozata alapján a Rüdiger sétánnyal
kapcsolatos interpelláció kivizsgálására eseti bizottságot hozott létre. A bizottság ülésén
megfogalmazták azokat a feladatokat, amelyek alapján munkáját szeretné végezni. A
bizottság megfogalmazott alternatív javaslatokat, melyekkel kapcsolatban kérte a
Városfejlesztési és Építési Osztály véleményét. A osztály válaszát megkapták. A
Városfejlesztési és Építési Osztály vezetőjével egyeztetett időpontban kerül sor a bizottság
következő ülésére, ahol ezeket a kérdéseket megbeszélik.

Horváth Gyula: Február 2-án kerül sor a Sportbálra. A Közművelődési és Sport Bizottság a
hagyományoktól eltérően nem egy-egy versenyző díjazására tett javaslatot a különböző
kategóriákban.
A bizottság meghallgatta a Koppánymonostori Sportegyesület, a Floorball SE, a KVSE és a
KAC beszámolóját a részükre adott költségvetési támogatás elszámolásáról.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A Városi Televízió Kft-vel kapcsolatos interpellációra adott
válasz kivizsgálásával foglalkozó ad hoc bizottság is megkezdte munkáját. Amennyiben
minden szükséges irat rendelkezésre áll, munkájukat folytatni tudják.

Dr. Kerekes Tibor: Kéri, hogy a képviselők vagyonnyilatkozataikat juttassák el az
Összeférhetetlenségi és Vagyonnyilatkozat-kezelő Bizottsághoz.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a beszámolóról, az eddig elhangzottakról.

- A Képviselő-testület a beszámolót 16 igen szavazattal elfogadja.
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12/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. A Képviselő-testület a 249/2007.(XII.19.) számú határozata első mondatát
módosítja az alábbiak szerint: „A Képviselő-testület a járóbeteg szakellátásban
tervezett változásokról szóló tájékoztatót tudomásul veszi.”

Határidő: azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Dr. Schlezák Judit a Selye János Kórház igazgatója

2., A Képviselő-testület a Selye János Kórház felújítási munkálataihoz további 7,5 M
Ft-ot biztosít a 2008. évi Költségvetés terhére.

Határidő: azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Dr. Schlezák Judit a Selye János Kórház igazgatója

3. A Képviselő-testület a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés
közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati
beruházások állásáról, az önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati
bizottságok munkájáról szóló beszámolót elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

A Képviselő-testület 13/2008.(I.30.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

10. Napirendi pont: Belváros rehabilitációs pályázat.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 14/2008.(I.30.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

11. Napirendi pont: Ajánlat az önkormányzat tulajdonában lévő (ÖK 1) úszóműves kikötő
bérbevételére.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 15/2008.(I.30.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

12. Napirendi pont: E g y e b e k.

a/ A vállalkozó háziorvosok tevékenységéről szóló tájékoztató.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, a
határozati javaslatot elfogadásra ajánlja.
A vállalkozó háziorvosok részletes tájékoztatót készítettek az elmúlt egy évben végzett
tevékenységükről.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A tavalyi évben a praxisok működőképessége fenntartása
érdekében egy kérelmet nyújtottak be a Képviselő-testület elé. A beszámolóból kiderül, hogy
nem voltak jogtalanok az elmúlt egy év kérései. A praxisok forgalma nem csökkent. A
beszámolóban szerepel, hogy mennyi vizitdíjat szedtek be a praxisok. Egyre több
adminisztrációs feladattal küzdenek az alapellátó orvosok. A beszámoló áttekintést ad a
jövőre nézve. Javasolja a praxistámogatást továbbra is biztosítani, mely az elmúlt évben
praxisonként 70 E Ft/hó összeg volt. Mindenképpen folytatni kell a prevenciós programot
fejleszteni, a műszeralapot. Új informatikai rendszer bevezetése szükséges. Olyan
számítógépes elszámolási nyilatkozatokat kell biztosítani, melyeket más módon nem tudnak
az orvosok megtenni, ezért az önkormányzatnak folytatni kell azt a gyakorlatot, mellyel a
kötelező feladatát segíti,- pl. pályázatokkal, a, számítógépes rendszer felújításával.

Dr. Konczer Erik: A praxisok egy része nem felel meg a vállalkozási szerződésben leírtaknak.
Másik részük megfelelő, de a kért információkat ki kell keresni a beszámolóból. A praxisok
harmadik része tökéletesen megfelel a vállalkozási szerződés 3. számú mellékletében
leírtaknak. Pozitív szakmai beszámolót készített Dr. Páger Márta és Dr. Zsilka Ilona.

Koppány Csaba: A háziorvosoknak a támogatási szerződés teljesítéséről kell beszámolnia. Ez
nem minden beszámolóban szerepel. Számszerű kimutatást egy beszámoló tartalmaz.
Az egyik beszámolóban szerepel, hogy 2000. óta egyre romló gazdasági feltételek között
működő praxisok működési feltételei a vizitdíj bevezetésével annyira javultak, hogy az
elodázta a praxisok ellehetetlenülését, de a kis bevételeket felemészti a működési költség.
Egy másik beszámolóban szerepel, hogy „ha a vizitdíjat leszavazzák, a kft. hátszéllel a
szakadékba és a csődbe jut”. Vannak még olyan megjegyzések is, hogy önálló fejlesztésre a
jelenlegi finanszírozás nem ad lehetőséget; a számítógépes hálózatot fejleszteni kell.
A beszámolók elolvasása után egyetért a műszeralap és a praxistámogatás költségvetésben
történő szerepeltetésével. Kéri, hogy a praxisok beszámolója egyforma színvonalú legyen.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az egyik praxis beszámolójában az is szerepel, hogy a
különböző rendeletek ellentétesek egymással, az orvos konfrontálódik páciensével, kereskedő,
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adminisztrátor tevékenységet végez, megszűnik az orvosok egymás közötti szolidaritása, a
médiában hamis és valós vádaskodásoknak nincs értelme.
A több biztosítós rendszerben a vizitdíj megszűnik. Eddig állami feladat volt az egészségügy
biztosítása alapellátási szinten. Az államháztartásban szerepel az alapellátás finanszírozása és
az az összeg, melyet a háziorvosok támogatásként kérnek. A háziorvosok csak az
önkormányzati törvényben előírt feladat biztosítását kérik. A külön kötött szerződés nem azt
jelenti, hogy plusz feladatokat kell az orvosokra róni, hiszen a testület a kötelező feladatát
próbálja támogatni a betegellátás szinten tartása érdekében. A kórház díszterme felújítására 20
M Ft-ot kértek. Az alapellátás soha nem kért ekkora összeget, holott kötelező feladatot lát el.

Zatykó János: Kérdése, a Képviselő-testület a határozati javaslatot elfogadja?

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen, 1 tartózkodás szavazattal elfogadja.

16/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a vállalkozó háziorvosok tevékenységéről szóló tájékoztatót
tudomásul veszi.

Határidő:  azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Dr. Halász Károly osztályvezető

b/  Állásfoglalás kérése a MÁV Zrt. szőnyi zsilippel kapcsolatos elképzeléséről.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Műszaki Bizottság a határozati javaslat 1. pontját elfogadásra ajánlja azzal,
hogy a belvíz elvezetésére is készüljenek tervek.

Nagy Zoltán: Az előterjesztés szerint a KOVIT-TERV készített már egy tervet a Fok – Vasút
– Szőny-kertekalja csapadékvíz elvezető rendszerre. Ez a terv képviseli a MÁV és a város
érdekeit. Azonban azt is megfogalmazták, hogy az ÉDUVIZIG nem járul hozzá az elvezető
csatorna árvédelmi töltésen történő átvezetéséhez. Ebben az esetben nem valósulhat meg a
belvízelvezetés. Nem történt egyeztetés?

Gurics Zoltán: A város árvízvédelmi vonala a mértékadó árvízszintet sem éri el. Az
ÉDUKÖVIZIG-nek olyan javaslatot tettek, mely az I. fokú árvízvédelmi töltések
keresztezésének szabályait nem tartja be, de hidraológiailag és árvízvédelmi szempontból
biztosította volna a város árvízvédelmét. Az igazgatóság ragaszkodik a jogszabályokhoz, így a
megoldási javaslatot nem támogatta.
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A 6-os őrháztól 4 km-es hosszban a magassághiányos szakaszon nem lehet keresztezni a
műtárgyat nyomott vezetékkel, mely teljesítené a jogszabályban foglalt keresztezés
lehetőségét.

Sárai János: A Szőnyi Részönkormányzat kérte a Polgármesteri Hivatalt, vizsgálja meg,
hogyan lehet másként elvezetni a vizet. A Szőny-Almásfüzitői csatorna árokba a vizet esetleg
el lehet vezetni.

Győri István: A Műszaki Bizottság ülésén részletekbe menően tárgyaltak a tervről. A
bizottság ülésén elhangzott, hogy a terveket nem fizették ki, a terveket nem vették át. Olyan
tervet várnak a tervezőtől, mely minden fél részéről elfogadható, megvalósítható. A területen
árvíz és belvíz 1965-ben volt utoljára. Ettől függetlenül meg kell találni a megoldást.

Zatykó János: Kérdése, a Képviselő-testület a határozati javaslatot – a Műszaki Bizottság
javaslatára figyelemmel – elfogadja?

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

17/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a Polgármesteri Hivatal jóváhagyó
nyilatkozatot adjon a MÁV Zrt. –nek a szőnyi zsilip eltömedékelésére,
megszűntetésére. Tudomásul veszi, hogy ez esetben a Szőny kertaljai ároknak nem
lesz kapcsolata a Dunával, mindaddig, míg a Duna projekt keretében ki nem épül az új
árvízvédelmi töltés, (ami már nem lesz közös a Budapest – Hegyeshalom fővonal
alépítményével) és igény szerinti helyen és magasságban keresztezni tudja a vasúti
töltést, majd egy szivattyú és nyomócső segítségével átemelheti a vizeket az LNV
fölött a befogadó Dunába.
2., A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt az esetlegesen keletkezett
belvizek  más módon történő elvezetése megoldására tervek elkészíttetésére.

Határidő: azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
    Gurics Zoltán műszaki munkatárs

c/ Komárom város Önkormányzata 2008. évi Költségvetésének jóváhagyását megelőzően
megindítandó közbeszerzési eljárásokhoz szükséges fedezet biztosítása.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Műszaki és a Pénzügyi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta  és a táblázat
1. pontjában 514 M Ft-tal, a 2008. évi útberuházások I. ütemét elfogadásra ajánlja.

Győri István: A kiküldött költségvetési javaslat I-es változata és az előterjesztés (az 1-es
pontot kivéve) nem volt összhangban egymással. A 2., 3., 4., 5., pontot a költségvetéssel
összhangba kell hozni.
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Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a Műszaki és a Pénzügyi Bizottság
javaslatáról.

- A Képviselő-testület a Műszaki és a Pénzügyi Bizottság javaslatát 16 igen szavazattal
elfogadja.

18/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a 2008. évi Költségvetés jóváhagyását megelőzően az alábbi
közbeszerzési eljárásokhoz biztosít fedezetet:

2008. évi útberuházások I. üteme
- Rákóczi rakpart burkolat felújítás 61 500 000.- Ft
- Rákóczi rakpart járdaépítés 14 300 000.- Ft
- Bajcsy Zs. u. járdafelújítás 13 200 000.- Ft

- Útburkolat felújítása 16 utcában a 2007. évben
  elkészített tervek alapján:
   Esze Tamás u., Fenyves u., Bajcsy Zs. u.,
   Lajta u., Ghyczy Kálmán u., Damjanich J. u.,
  Tompa M. u., Juhász Gyula u., Korona u.,
   Eszperantó u., Péczeli J. u., Olt u., Újszállási u.,
   Jókai tér., Lengyár ltp., Szőnyi vasútállomáshoz
   vezető út.          425 000 000.- Ft
   Összesen: 514 000 000.- Ft

Határidő: azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
    Gégény-Kubinger Krisztina közbeszerzési referens

d/ Tájékoztató Komárom, Ipari Park csomópont átépítésének lehetőségeiről.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Pénzügyi Bizottság a határozati javaslat 3. pontját ajánlja elfogadásra. A
Műszaki Bizottság szintén a 3. pontot támogatta azzal, hogy vizsgálják meg az Ipari Park
csatlakozását.

Győri István: A bizottság a 3. számú változatot támogatta. Emellett vizsgálni szükséges az
Ipari Park és Koppánymonostor városrész csatlakozását. Arról nem volt szó, hogy az 1-es
úthoz csatlakoztatják az Ipari Parkot.

Dr. Konczer Erik: A jelzőlámpás kereszteződés kialakítása nem lehet végleges megoldás.
Hosszú távú megoldást kell keresni.
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Zatykó János: A Képviselő-testület egyetért a Műszaki Bizottság javaslatával.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

19/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy az Ipari Park
csomópont átépítésének engedélyes és kiviteli terveit készíttesse el az előterjesztés II I.
változata szerint, majd a tervek birtokában indítsa meg a közbeszerzési eljárást és a
kivitelezést.

2., A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy vizsgáltassa meg az
Ipari Park és a Koppánymonostor városrész csatlakozása lehetőségét az elkerülő úthoz.

Határidő: azonnal, illetve 2008. november 15.
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Sagát Ágnes osztályvezető

e/ A Kempelen Farkas Ügyviteli Alapítványi Középiskola ingatlan vételi szándéka.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Műszaki és a Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja
azzal, hogy az 1427 m2 terület ára 4.000 Ft/m2, 3 éves beépítési kötelezettség tornaterem
építésére. A határozati javaslat a visszavásárlási jogot is kiköti.

Horváth Gyula: Az iskola igazgató asszonya elmondta, hogy tornatermet szeretnének építeni,
melyet a város lakói is igénybe vehetnének.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

20/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

1.,  Komárom Város Képviselő-testülete a megosztás, valamint a megosztott
ingatlanrész önkormányzati rendelettel történő,- a szabályozási tervnek megfelelően-
forgalomképessé nyilvánítása után eladja a komáromi 1782/193 hrsz-ú ingatlanból
leválasztható, a változási vázrajz által meghatározott m2 területet 4000.- Ft/m2 + ÁFA
áron a Kempelen Farkas Ügyviteli Alapítványi Középiskola (2900 Komárom, Frigyes
tér 2-3.) részére.
A terület telekhatár rendezésének költségeit a vevőnek kell vállalnia.
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2., A Képviselő-testület  felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy az értékesítés tárgyát
képező ingatlan  adásvételi szerződésében „a visszavásárlási jogot, a 3 éves beépítési
kötelezettséggel és kizárólag tornaterem építése céljára” kikötésekkel tüntesse fel.
Amennyiben tornaterem építésre a szerződésben kikötött  határidőre nem kerül sor,
visszavásárlási joggal élni kell.

Határidő: A telekhatár rendezést jóváhagyó határozat jogerőre emelkedését,
valamint a forgalomképessé nyilvántartást rögzítő önkormányzati
rendelet hatályba lépését követő 30 nap.

Felelős:    Zatykó János polgármester
    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
    Pete Istvánné osztályvezető
    Szokolai Katalin vagyonkezelő

f/ Önálló kórházi gyógyszertár működtetésének lehetősége.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, a
határozati javaslatot elfogadásra ajánlja. Az előterjesztés lényege, hogy ne csak azokkal a
gyógyszerészekkel vegyék fel a kapcsolatot, akik megkeresik az önkormányzatot, hanem
kérjék fel a kórház vezetését, hogy a levélben szereplő és Komáromban működő
gyógyszerészektől kérjenek ajánlatot.

Győri István: A határozati javaslat 2. pontjában szerepel, hogy a hivatal több helyről kérjen
ajánlatot. Az ajánlatok azonos tevékenységre vonatkoznak, ezért jó lenne, ha a kórház
vezetése, vagy a hivatal szerződés tervezetet küldene azok részére, akiket felkér a feladat
ellátására. Ebben az esetben az ajánlatok összehasonlíthatóak lesznek.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A kórházi gyógyszertár működését azért kell biztosítani,
hogy a kórházi ellátáshoz a gyógyszereket biztosítsa. Amennyiben csak a kórház feltételeinek
felel meg, akkor olcsóbban tud működni, de a vállalkozói formában nem biztos, hogy
működhet. Az ügyeletes patikaként is működhetne ez a gyógyszertár. A kérdést meg kell
vizsgálni, hogy a lehető legjobb megoldást tudják biztosítani a város lakosságának.

Zatykó János: A hivatal munkatársai és a kórház szakemberei a problémát meg tudják oldani.
Amennyiben az ajánlatok beérkeznek, azokat döntésre a Képviselő-testület elé terjesztik.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület  a határozati javaslatokról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.
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21/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület Komárom város 2007-2010. évekre szóló középtávú
egészségügyi koncepcióját figyelembe véve, -  az egészségügyi fejlesztések körében -
szükségesnek tartja a Selye János Kórházban hosszú távon gyógyszertár működtetését

.
2., Ennek érdekében felkéri a Selye János Kórház vezetését és a Polgármeste ri
Hivatalt, hogy az intézeti gyógyszertár működtetésére kérjenek konkrét ajánlatokat
komáromi-, és az előterjesztésben szereplő gyógyszerészektől. A lehetőség biztosítását
úgy kell megoldani, hogy a központi ügyelet ez irányú kiszolgálása is megtörténhessen
és az intézeti gyógyszertár esetleg ügyeletes patikaként is működhessen.

Határidő: azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Dr. Schlezák Judit igazgató-főorvos
    Dr. Halász Károly osztályvezető

g/ Panel program pályázat kiírása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Pénzügyi és a Műszaki Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, a határozati
javaslatokat elfogadásra ajánlja, egyben felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy vizsgálja meg a
MOL városrész tekintetében lehetőség van-e pályázat benyújtására.
Az előterjesztésben szerepelnek a jelenlegi pályázati lehetőségek (panel program, ÖKO
program).
A Képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel nincs.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

22/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., Komárom város Önkormányzata részt kíván venni az „Új Magyarország Lakás-
felújítási Program” keretén belül megjelenő 2008. évi Panel Program pályázaton.
2., Komárom Város Önkormányzata részt kíván venni az „Új Magyarország Lakás-
felújítási Program” keretén belül megjelenő Ökoprogram pályázaton.
3., A Képviselő-testület biztosítja  a Panel Program és az Ökoprogram pályázati
önrészéhez és lebonyolításához  szükséges150 millió Ft-os  keretet a 2008. évi
Költségvetésben azzal, hogy a MOL  városrészen is meg kell vizsgálni a pályázatban
történő részvétel lehetőségét.

Határidő: azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Hornig Rudolfné alpolgármester
    Sagát Ágnes osztályvezető
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h/ Kállai Ödön emlékpark kialakítása, és a közterület elnevezése.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Pénzügyi Bizottság a határozati javaslat 1. és 3., a Műszaki Bizottság
ugyanezen pontokat ajánlja elfogadásra azzal, hogy az 1. pontban a szükséges hatósági és
művészeti engedélyek rendelkezésre álljanak.

Győri István: A határozati javaslat 1. pontjában az „emlékhely” szó után javasolja
szerepeltetni, hogy „amennyiben a szükséges hatósági és művészeti engedélyek rendelkezésre
állnak”.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

23/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő-testülete a Brigetio Egyesület kezdeményezésére
támogatja a komáromi 4003/13 hrsz-ú ingatlan északi részén – a bemutatott tervek
szerint – Kállay Ödön tiszteletére emlékhely kialakítását, amennyiben  a hatósági és
művészeti engedélyek rendelkezésre állnak, egyben a szükséges engedélyek
birtokában a kialakítás megkezdéséhez tulajdonosi hozzájárulását adja.
 Felhívja a Polgármesteri Hivatal figyelmét, hogy az elhelyezésnél a szabályozási terv
előírásait be kell tartani. A közterület elnevezését az emlékhely kialakítását követően
hagyja jóvá.

Határidő: azonnal
Felelős:   Sagát Ágnes osztályvezető

   Molnár Erika vezető építész

i., Iparosított technológiával épült lakóépületek energiatakarékos felújítási
programja 2007. évi ütemének finanszírozása.

Előadó: Zatykó János polgármester
  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: 2007. decemberében derült ki, hogy nem minden lakótömb kapta
meg a 33 %-os állami támogatást, hanem valamennyivel kevesebbet. A négy lakótömbre ez
5 M Ft-ot jelent.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.
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24/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő-testülete az Iparosított technológiával épült
lakóépületek energiatakarékos felújítása program keretében a lakossági önrészt – a
167/2006.(IX.21.) számú határozatában elkülönített, fel nem használt fedezet
előirányzaton belüli átcsoportosításával – kiegészíti a Klapka György út 48. sz.
társasház esetében 1 371 146 Ft-tal, a Kelemen László u. 8. sz. társasház esetében
1 680 968 Ft-tal, a Korona u. 10-12. sz. társasház esetében 1 012 965 Ft-tal, a Tópart
ltp. 6/C. sz. társasház esetében 1 040 465 Ft-tal, mindösszesen tehát 5 105 544 Ft-tal.

2., Komárom Város Képviselő-testülete megfelelő garanciákkal ellátott szerződés
alapján megelőlegezi a Klapka György Lakásszövetkezet által fizetendő 63.506.286 Ft
önrészt a 2008. évi költségvetés terhére. A Képviselő-testület utasítja a Polgármesteri
Hivatalt a fenti szerződés előkészítésére, és az Iparosított  technológiával épült
lakóépületek energiatakarékos felújítása program keretében beérkezett kivitelezői
számlák lakossági önrészének kifizetésére.

Határidő: azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
    Gégény-Kubinger Krisztina közbeszerzési referens

j., Alapító Okiratok módosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést összbizottsági ülésen tárgyalták az előterjesztést. A határozati
javaslatot elfogadásra ajánlják. Pénzügyminisztériumi utasítás alapján az új szakági besorolást
át kell vezetni.
A Képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati
javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

25/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom város Képviselő-testülete - a Magyar Államkincstár új közhiteles
törzskönyvi nyilvántartó számítógépes rendszer bevezetése és adategyeztetése céljából
-  Komárom város Önkormányzata által fenntartott intézmények alapító okiratait a
jogszabályban előírtaknak  megfelelően módosítja.

Határidő: azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

     Dr. Halász Károly osztályvezető
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k., Komárom Város Idegenforgalmi Koncepciója meghatározása.

          Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

Zatykó János: Kéri, hogy az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága Elnöke
ismertesse a bizottság véleményét.

Nagy Zoltán: Az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottság január 14-én tartott
prezentációt a Monostori Erőd konferencia termében, ahol szép számmal jelentek meg
érdeklődők. A koncepció alapjaihoz változtatási javaslat nem érkezet t. Javasolja a bizottság,
hogy a koncepciót a Képviselő-testület fogadja el.

Zatykó János: Kéri, hogy a Képviselő-testület szavazzon a koncepcióról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

26/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület Komárom Város Idegenforgalmi Koncepcióját elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

l., Komáromi Város Televízió Kht., a Jókai mór Gimnázium és a Komáromi Városi
         Sport Egyesület kérelme.

Előadó: Zatykó János polgármester

Zatykó János: A Komáromi Sportegyesület levélben kérte, hogy a január-február havi
működéséhez nyújtson támogatás a Képviselő-testület a 2008. évi költségvetés terhére. Az
egyesület támogatásként 3 M Ft-ot kér.
A Komáromi Televízió Kht. kérte, hogy a Képviselő-testület 2.083 E Ft-ot utaljanak át
részére.

Horváth Gyula: A KVSE kérelmét nem ismerte, ennek ellenére a kérelmet támogatja.

Zatykó János: A Jókai Mór Gimnázium diákok testvérvárosba utazáshoz kért 290 E Ft-os
támogatást.
A Városi Televízió Kht. a január-februári működéséhez kért támogatást 2.083.300 Ft
összegben.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Kéri, hogy a három kérdésről ne együtt szavazzanak. A
működési támogatás esetében célszerű lenne, ha a taggyűlés ismerje az eddigi költségvetést.

Zatykó János: Előre tudja, mi lesz a szavazás végeredménye. Természetesen egyenként
szavaznak a kérdésekben.
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Győri István: Azok a képviselők, akik a Városi Televízió működését addig nem kívánják
támogatni, amíg nem lesz költségvetés, azok azt is akadályozzák, hogy a következő testületi
üléseket a város részére közvetítsék. Ha a képviselők hozzájárultak, hogy a televízió az
üléseken jelen legyen, akkor arról is tudomásuk van, hogy ez költségekkel jár.
Kéri polgármester urat, hogy először a Városi Televízió kérelmét tegye fel szavazásra.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Nem arról van szó, hogy mindenáron akadályozni szeretnék
a működést. A költségeket szerették volna látni. Az újabb testületi döntést igényel, hogy
legyen közvetítés, vagy sem. Az eddigi kiadásokról, bevételekről szeretne információkat
kérni.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a Komáromi Városi Televízió Kht.
2.083.300 Ft-os költségvetési igényéről.

- A Képviselő-testület a Városi Televízió Kht. kérelmét 16 igen szavazattal támogatja.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a Jókai Mór Gimnázium kérelméről.

- A Képviselő-testület a Jókai Mór Gimnázium kérelmét 15 igen szavazattal támogatja.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a KVSE kérelméről.

- A Képviselő-testület a KVSE kérelmét 16 igen szavazattal támogatja.

27/2008.(I.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület a Komáromi Városi Televízió Kht. részére 2008. január
hónapi működéséhez 2.083.300 Ft-ot biztosít a 2008. évi Költségvetés terhére.

2., A Képviselő-testület – az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága
2008. évi Költségvetésben biztosított kerete terhére – a Jókai Mór Gimnázium részére
a lengyelországi Sosnoviec testvérvárosba történő utazáshoz 290 E Ft- támogatást
nyújt.

3., A Képviselő-testület a Komáromi Városi Sport Egyesület részére működéséhez  3
M Ft támogatást nyújt a 2008. évi Költségvetés terhére.

Határidő: azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Pete Istvánné osztályvezető

13. Napirendi pont: Kérdések, bejelentések.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Meghívót ad át polgármester úrnak 2008. február 17-én,
csütörtök 17 órai kezdettel tartandó, politikamentes fórumra, melyen a városlakókkal együtt
vitatnák meg a társadalmi egészségbiztosítási törvénnyel kapcsolatos kérdéseket.
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A fórumon előadóként meghívott a Nagycsaládosok Országos Szövetsége, az Egészségügyi
Dolgozók Demokratikus Szervezete Elnöke, illetve a Magyar Orvosi Kamara
Szakszervezetének Elnöke.

Zatykó János: Amennyiben ideje engedi, a fórumon természetesen részt vesz.

Zatykó János távozásával a Képviselő-testület létszáma 15 főre változik.

Az ülés vezetését Hornig Rudolfné alpolgármester veszi át.

Sagát Ágnes: A városi értékleltár összeállításához ifjúsági pályázatot indítottak négy témában.
A helyi és országos médiát is tájékoztatták az akcióról. Ifjúsági pályázatot hirdetnek négy
témában. Fórumot rendeznek városlakók részére a komáromi értékekről. A lakossági akciókat
követően különböző társadalmi rétegeket szólítanak meg. Ifjúsági napot szerveznek az
alsófokú intézmények számára. Ezen a napon díjazzák az ifjúsági pályázat nyertesét is. Az
ifjúsági nap lebonyolításához a komáromi vállalkozók támogatását kérték. Meglepő volt,
hogy a megkeresett vállalkozóktól több mint fél millió forint támogatás érkezett két hét alatt.
Megköszöni a felajánlásokat.

Dr. Molnár Attila: A Csillag lakótelep 58. szám alatti lakosok jelezték, hogy a szemétgyűjtő
edényzetet a hulladékszállítás után nem mindig a megfelelő helyre helyezik vissza. Kérik,
hogy mindig az eredeti helyére tegyék vissza az edényeket.
Mártírok u. 54. szám alatti lakók jelezték, hogy a több méter magas, ablakokat verdeső faágak
ritkítására kerüljön sor.
A Bem J. u. – Mártírok u. sarkán lévő tömblakásban lévő garázs tulajdonosa kereste meg,
hogy az eső esetén a víz a garázsnál feltorlódik, áztatja a házat is.
Lakosság részéről jelezték, hogy a Rákóczi rakparton rossz helyre helyezték a kandelábereket.
Időközben kiderült, hogy azokat az új út nyomvonalának megfelelően helyezték el.
A Török Ignác utca lakói jelezték, hogy ebben a családi házas övezetben nincs játszótér. Ha
lehet, akkor sebesség korlátozó táblát helyezzenek el ebben az utcában.
Több sportszerető ember jelezte, sajnálja, hogy az önkormányzat nem vett részt a műfüves
pálya kialakítására kiírt pályázaton. Kérik, hogy az önkormányzat próbáljon meg más
pályázati forrást igényelni.

Dr. Szöllősy Ferenc: Ismételten megjelent a pályázat a műfüves pálya kialakítására. A
Közművelődési és Sport Bizottság elnöke sem javasolta az előző évi pályázati feltételekkel a
részvételt, hiszen 100 M Ft-jába került volna a beruházás az önkormányzatnak, minimális
elnyerhető összeggel.

Takács József: A MOL lakótelep közvilágítási rendszere nincs összhangban a városi
rendszerrel, mivel ott éjszaka kikapcsolnak a lámpák.
A villamos elosztó szekrény mindenki számára elérhető helyen van. Az elosztó szekrényt le
kellene zárni.
Egy szőnyi lakos jelezte, hogy a Szegfű utcában a buszváróval szemben van egy gázvezeték
akna. A buszra az ellenkező oldalon, a családi háznál szállnak fel az emberek. Eldobálják a
cigaretta csikket.

Dr. Mészáros Gyula: A Kultsár I. utcai lakók jelezték, hogy folyamatosan nem ég a villanyuk.
Tudomása szerint nem a lámpatestnél van a hiba.
A Madách Imre utcában is van egy beszakadt csatornafedél. Javasolja, hogy az utcákban a
csatornafedeleket vizsgálják felül.
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Átfogóan kellene megvizsgálni, hogy milyen feliratokat, cégtáblákat helyeznek ki a város
különböző pontjain. Fontos lehet ez idegenforgalmi szempontból. Az Igmándi úton rég
elfeledett feliratok csúfítják a városképet. A tulajdonosokat fel kell szólítani, hogy ezeket a
feliratokat távolítsák el.
A városban nagyon sok családi ház szépül, az utcafrontot igényesen alakítják ki, de van
nagyon sok romos, esztétikailag kifogásolható épület. Mit lehet ebben az esetben tenni?

Dr. Szöllősy Ferenc: Javasolja, hogy a Képviselő-testület írjon ki pályázatot családi házak
felújításának támogatására. Szászsebes testvérváros egyik utcáját újították fel 5 év alatt ezzel
a módszerrel.
Egyetért azzal, hogy az utcanév táblákat vizsgálják át. Az I. féléves munkatervben szerepel a
reklámokkal foglalkozó önkormányzati rendelet módosítására vonatkozó előterjesztés. Az
előterjesztés tárgyalásakor már információt tudnak arról adni, hogy mit tapasztaltak a
városban.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Ipari Park cégeivel közösen ki kellene alakítani a
fogászatot Koppánymonostoron. Legalább hétvégén fogászati ügyeletet kell biztosítani.
Szinte az egész megyében nincs lehetőség a fogászati rendelést igénybe venni a hétvégén.
A Táncsics utcában kihelyezték a „Megállni tilos” táblát, így a vállalkozók rakodás céljából
sem tudnak megállni ebben az utcában. Ha megáll valaki, a közterület-felügyelők azonnal
megbüntetik.
A Zrínyi M. u. 1. szám alatti önkormányzati bérlakásban élő család egyik gyermeke autista, a
másik asztmás. Problémájuk, hogy lakásuk egyik oldala vizesedik, gombásodik, mivel a
szomszéd lakást nem fűti senki. Már Horváth Gyula képviselő úr is kért segítséget ebben az
ügyben.

Dr. Szöllősy Ferenc: Az önkormányzat műszaki szakemberei a lakást megnézték. A hivatal
válaszlevelében az szerepelt, hogy nem azért vizesedik a fal, mert nem fűtik. Mint jegyző,
nem írt alá egy ilyen választ. Ha valaki nem életvitelszerűen tartózkodik egy lakásban és
édesanyját szociális otthonban helyezték el, akkor nem biztos, hogy jogszerűen használja a
bérlakást. Sokkal lelkiismeretesebben kellene azonnal az üggyel foglalkozni.
Javasolta az Ügyrendi Bizottságnak a lakástámogatásoknál, hogy az értelmező rendelkezések
között az életvitelszerűséget szerepeltessék.
Megoldás, hogy a fiú a lakást adja vissza az önkormányzatnak, ha nem a családjával lakik. A
bérlakást az önkormányzat újítsa fel és a Képviselő-testület döntsön ezután annak
odaítéléséről.

Dr. Szeidl Bernadett: Építéshatósági szempontból egyedi hatósági ügyről van szó.
Államigazgatási hatósági eljárás kifejezetten nem tartozik a Képviselő-testület hatáskörébe, -
de ebben az esetben igen, hiszen tulajdonos és a lakás bérbeadója. Az ügy kivizsgálása több
szálon is folyamatban van. Valószínűleg előterjesztés is készül.
A lakás bérlője nem az édesanya volt. A bérlő szolgálatot teljesít Komáromban, rendszeresen
a lakásban tartózkodik. Mivel nem folyamatosan, egy helyen látja el a szolgálatot, ezért az
életvitelszerűséget meg kell vizsgálni.
A hivatal munkatársai páracseppeket tapasztaltak az ablakokon, külső-belső szigetelés nyomai
is láthatóak, ebből is adódhat a vizesedés, penészesedés. A munkatársak véleménye alapján
nem kizárólag csak a szomszéd lakás gyenge fűtése és alacsony hőmérséklete okozza a
vizesedést.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Koppánymonostoron működik egy iskolabusz, mely a város főbb
iskoláit, középiskoláit érinti. A busz teljesen kihasznált, a diákok igénybe veszik.
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Szőnyi szülők jelezték, hogy a reggeli buszok zsúfoltak, szeretnék, ha az önkormányzat
működtetne egy ilyen járatot is.
Az Ady Endre és a Nádor utca sarkán élők csapadékvíz elvezetési gondokat jeleztek az esős
időszakban. A Fok, Vasút, Ady Endre utcában ha a csapadékvíz elvezés tervei elkészülnek,
akkor ezek a gondok megoldódnak.
A Mártírok u. 13. sz. tömb lakói jelezték, hogy a Saxum Kft. dolgozói ősszel formátlanra
vágták a fákat. Az egyik fa egy homokozót árnyékolt. A levágott hulladék még karácsonykor
is a fa alatt volt.
A Táncsics M. utcai lakók kérik a páratlan utca oldalára eső járda felújítását.
Egy betege jelezte, hogy pár perccel előbb érkezett az orvosi ügyeletre. Az orvos meg sem
kérdezte, hogy mi a panasza. Felhívja az orvosok figyelmét, hogy legalább kérdezzék meg a
beteget, hogy mi az oka, hogy nem a háziorvost kereste meg.

Horváth Gyula: Választókörzetében élőktől nagyon sok jó ötletet kapott, továbbiakban is
számít segítségükre.
A Guyon R. u. utcában lévő családi háznál a telkeket hogyan mérték ki? A dupla
villanyoszlopok középpontjában vannak a kerítések. A lakók kérik, hogy egy oszlopot
helyezzenek el.
Kéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a Péczely utcában és az Eszperantó utcában helyezzék ki
a tehergépjárművel behajtani tilos táblát.
Az Idősek Otthona és Otthonháza és a családi házak nincsenek
kellően kivilágítva.
A Klapka Gy. u. 48. számú épületnél a kerékpárút magasabban van, ezért a ház lábazatához
folyik a víz.
Kéri, hogy a Polgármesteri Hivatal ezeket a problémákat orvosolja.

Hamrák Zsófia: A Mártírok u. 13. szám előtti fák miatt a fény az alsóbb lakásokba nem jut be.
A fákat megritkították. Erre azonban viszonylag későn került sor és utána a faágakat el is
szállították.
Nagyon nehéz a lakóközösségeknek jót tenni, mert ami jó az egyiknek, az nem jó a másiknak.
Arra nem is törekedhetnek, hogy mindenkinek jót tegyenek.
Befejezték a török étterem ny-i szárnya téliesítését. Az Arany J. u. páros oldalán ezen a
szakaszon nincs járda, az emberek az úttestre kényszerülnek.
Az épület mögött helyezik el az itt található szolgáltatók szemetes konténerét. Ez az itt
élőknek kellemetlen, egészségügyi, esztétikai szempontból is kifogásolható. Kéri, hogy a
járda problémáját oldják meg.

Sagát Ágnes: Jelenleg is követelmény a vendéglátó egységek hulladékának a tárolására a zárt
edény. Az ÁNTSZ így engedélyezi a működést. Meg kell vizsgálni, elegendő-e a szolgáltatók
által leszerződött űrtartalom.

Hamrák Zsófia: A szolgáltatók a Mártírok u. 5. szám alatti épület udvarában helyezik el a
hulladékot.

Győri István: Megköszöni, hogy a hivatal intézkedett a Czibor utca lezárása feloldása
érdekében.
A Tesco Bajcsy-Zs. utca, bal oldali bejáratát a tulajdonosnak rendbe kellene tenni.
A Klapka Gy. úton lévő nevelési tanácsadó vezetője kereste meg, hogy a rossz állapotú feljáró
a biztonságos közlekedést veszélyezteti. A folyosó nyitott, ezért azon az esővíz is megáll, a
létesítmény falai is beáznak.
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Dr. Kerekes Tibor: A 2008. évi költségvetésben szerepel a Magtár utca felújítási terve. Ha a
tervet készítik, akkor a parkolók kialakítására figyeljenek oda. A gyerekeket autóval viszik az
iskolába, nagyon kaotikus állapotok alakulnak ki reggel és délután.

Hornig Rudolfné alpolgármester a részvételt megköszöni, az ülést berekeszti.

Kmf.

Dr. Szöllősy Ferenc Zatykó János
címzetes főjegyző polgármester


